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Rugdekking behoort tot de essentie
van de journalistiek, schreef
Siegfried Bracke in De Morgen (DM
23/5). Ik zie niet in waarom de
hoofdredactie van de VRT
rugdekking zou moeten geven
wanneer journalisten op eigen titel
en verantwoording een boek
publiceren. Deze journalisten
hebben dit boek niet uit hoofde van
hun functie van VRT-journalist
gepubliceerd. De hoofdredactie
heeft wel het recht om journalisten,
die op eigen naam activiteiten
ontplooien die mogelijk tegen het
belang van de VRT ingaan, te
schorsen.

Gerard van Rooijen

Als een kind niet kan lezen

Hieronder een reactie op het artikel
'Als een kind niet kan lezen, ligt het
aan de leerkracht' (DM 23/5). Deze
onderwijzer is het helemaal eens
met de stelling van dokter.
Vernooy. Hij toont schrijnende
cijfers over ongeletterdheid. En
maar goed ook. Het belang van vlot
kunnen lezen kan niet genoeg
onderstreept worden. Alleen is de
oplossing die Vernooy voorstelt,
wat simplistisch: "Wat meer lezen
en het komt in orde." Ik begrijp dat
een krantenartikeltje niet volstaat
om hierop dieper in te gaan.
Hopelijk gaat het in het boek van
dokter Vernooy ook over de manier
waarop je kinderen leert lezen en
schrijven. Want elke onderwijzer
die recht in zijn schoenen staat
weet ook dat het voor sommige
kinderen, hoeveel je ook met hen
leest, niet voldoende rendeert.
Minstens even belangrijk is de
didactiek van het schrijven en
lezen. Gelukkig lezen we hierover
meer in het binnenkort te
verschijnen boek Dwaalspoor
Dyslexie van Erik Moonen. Want
het is al te makkelijk om de steen te
gooien naar de leerkracht. Zij doen
ook meestal maar wat
taalmethodes hen voorschrijven.

Het is misschien meer aangewezen
om eens kritisch naar de bestaande
lees- en schrijfmethodes te kijken?
En de titel van het artikel dan te
wijzigen in 'Als een kind niet kan
lezen, ligt het aan de leesmethode'.

Bart Ipers
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Uiteindelijk zal de kiezer wel
oordelen over de 'kleren' van de
keizer.

Stefan Noppen

Euthanasie

Denkt Wouter Beke werkelijk dat
wij als artsen die euthanasie
uitvoeren geen contact leggen en
dit uitvoerig bespreken met familie
en andere hulpverleners? Op het
wettelijke euthanasiedocument
staat trouwens expliciet vermeld
"advies ingewonnen bij derden".
Waarom wil hij dan de wet
veranderen? En wat als de patiënt
wel en de familie niet wil dat
euthanasie wordt toegepast? Of als
de familie niet eenparig akkoord is?
Stemming? Euthanasie is nooit een
haastige beslissing, wel het
resultaat van een uitvoerige
bespreking met de patiënt en de
omgeving (zorgverleners, familie,
mantelzorgers). De uiteindelijke
beslissing ligt echter louter in
handen van de betrokkene zelf.

Tom Pollet, huisarts

Stemgeheim

Vorige week vond ik een huis-aan-
huisblaadje van de Vlaams
Belangafdeling Herentals in mijn
brievenbus. Te lezen waren een
reeks artikels waarin de
meerderheidspartijen en vooral de
sp.a-burgemeester een gebrek aan
democratie en efficiëntie werd
verweten. Wat betreft efficiëntie
heeft het VB anderen geen lessen
te geven: het nummer dat ik op 15

mei in mijn bus vond, was de editie
maart. En op de laatste bladzijde
stond er een antwoordstrook met
dingen die dienen ingevuld te
worden zoals naam, voornaam,
adres, alsook de vraag op welke
partij je stemde in 2006 en op
welke partij je gaat stemmen in
2012. Ik dacht dat het VB
Herentals, dat zich in opwerpt als
verdediger van de democratie, wist
dat er in onze democratie zoiets
bestaat als stemgeheim.

Ariane Spruyt

Homejacking

In het artikel over homejacking
werd levendig en aangrijpend
verslag uitgebracht over de
gevolgen ervan (DM 19/5). Het is
voor iedereen en voor slachtoffers
in het bijzonder, voelbaar hoeveel
machteloosheid erbij komt en blijft.
Voor de geïnterviewden was en is
leren leven met homejackers vooral
een zaak van zich sterk houden, de
symptomen negeren, de tanden op
elkaar houden en hopen dat het
eens mag beteren. Wat "de
psychiatrie" genoemd werd, werd
ten gronde afgevoerd als zijnde iets
voor zwakkelingen. "Wij, werkende
mensen, hebben dat niet nodig",
was de fatale en overigens foutieve
conclusie.

Het is spijtig dat er niet verder werd
ingegaan op mogelijke
psychotherapie die wél effectief is,
want die is er. Ik denk aan
hypnotherapie en aan E.M.D.R.,
een redelijk recente en
specialistische methode die zeer
succesrijk is en zeer snel effect
sorteert. De klemtoon ligt telkens
op een gecontroleerde afvoer van
affect en emotie, een
herinterpreteren van het gebeurde
en een herstel van een positief
zelfbeeld. Het is op deze manier
dat men wel degelijk kan leren
leven met de ervaring van
homejacking en in wezen elke
plotse ingrijpende ervaring die je uit
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je gewone leven rukt en verscheurd
achterlaat.

Jean Pierre Van der Snickt,
psychotherapeut
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